



IEEE Germany Section Best Student Branch Award

Student Branches (SBs) sind entscheidend für das Wachstum und die Entwicklung von IEEE Student Members. Sie schaffen ein lokales Netzwerk von Studierenden und geben den Studierenden die Möglichkeit, sich mit Kommilitonen, Fakultätsmitgliedern und Fachleuten zu treffen und von ihnen zu lernen. SBs bieten ihren Mitgliedern zahlreiche technische und berufliche Vorteile durch spezielle Projekte, Aktivitäten, Meetings und Exkursionen. Diese Aktivitäten und Vorteile werden jedoch nicht ohne die Bemühungen, die Arbeit und den Fleiß von Freiwilligen durchgeführt. Die IEEE Germany Section hat den Best Student Branch Award ins Leben gerufen, um die Bemühungen dieser unermüdlichen Einzelpersonen und Teams anzuerkennen und zu belohnen. Der Zweck dieses Preises ist es, eine öffentliche Anerkennung für vorbildliche IEEE Student Branch Aktivitäten zu bieten.

Preis:

Ein individualisiertes Zertifikat und 500,00 €

Voraussetzung und Bewertungskriterien:

Um sich für den Award zu qualifizieren, muss eine Student Branch den IEEE-Satzungen entsprechen (siehe Bewertungskriterien), ein aktives Programm haben und die Ziele der IEEE unterstützen. Eine SB erfüllt diese Kriterien, wenn sie die folgenden Unterlagen vorlegt:

- 1) Student Branch Online Activity Report (Pflicht)
- 2) Student Branch Officer Report (Pflicht)
- 3) Liste der offiziellen Mitglieder (OUAnalytics) (Pflicht)
- 4) Student Branch PR (Website, LinkedIn, Instagram, etc.)
- 5) Übersicht über internationale Aktivitäten

Zusätzliche Nachweise und/oder Unterlagen (außer den übermittelten) sollten auf Anfrage erhältlich sein. Gewinner des Best Student Branch Awards der letzten drei Jahre sind nicht nominierungsfähig.

Deadline:

Eine Nominierung für den Best Student Branch Award der IEEE Germany Section ist bis zum 30.11.2021 per E-Mail an philipp.sieberg@ieee.org möglich.

Auswahlkomitee:

- IEEE Germany Section Chair
- IEEE Germany Section Vice Chair
- IEEE Germany Section Chapter Coordinator
- Representative of the IEEE Germany Section Industry Relations
- Representative of the IEEE Germany Section University Relations
- IEEE Germany Section Awards & Recognition Officer



IEEE Germany Section Best Student Branch Award

Student Branches (SBs) are critical to the growth and development of IEEE Student Members. They create a local network of students and give students the opportunity to meet and learn from fellow students, faculty members, and professionals. SBs provide numerous technical and professional benefits to their members through special projects, activities, meetings, and field trips. However, these activities and benefits are not accomplished without the efforts, work, and diligence of volunteers. The IEEE Germany Section has established the Best Student Branch Award to recognize and reward the efforts of these tireless individuals and teams. The purpose of this award is to provide public recognition for exemplary IEEE Student Branch activities.

Award:

An individualized certificate and 500,00 €

Requirements and evaluation criteria:

To qualify for the award, a Student Branch must comply with IEEE bylaws (see Evaluation Criteria), have an active program, and support the goals of IEEE. A SB meets these criteria by submitting the following documentation:

- 1) Student Branch Online Activity Report (Mandatory)
- 2) Student Branch Officer Report (Mandatory)
- 3) List of official members (OUAnalytics) (Mandatory)
- 4) Student Branch PR (Website, LinkedIn, Instagram, etc.)
- 5) Overview of international activities

Additional evidence and/or documentation (other than that provided) should be available upon request. Winners of the Best Student Branch Award for the past three years are not eligible for nomination.

Deadline:

A nomination for the Best Student Branch Award of the IEEE Germany Section is possible until 30.11.2021 via email to philipp.sieberg@ieee.org.

Selection committee:

- IEEE Germany Section Chair
- IEEE Germany Section Vice Chair
- IEEE Germany Section Chapter Coordinator
- Representative of the IEEE Germany Section Industry Relations
- Representative of the IEEE Germany Section University Relations
- IEEE Germany Section Awards & Recognition Officer